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 י שרית נו   -ברית יעוד   - פרשת יתרו

ציוני המפורסם, "קול דודי  -ביום העצמאות השמיני של מדינת ישראל, נשא הרב סולובייצ'יק בניו יורק, את נאומו הפרו

 דופק".  

הרב סולובייצ'יק עושה הבחנה בין שתי הבריתות שכרת הקב"ה עמנו כעם. הברית הראשונה, ברית מצרים, אותה הוא  

י לָכֶם לֵאלוקים". )שמות ו,ז(. הוצאת עם ישראל מעבדות מצרים.  "ברית גורל. מכנה  יתִּ י לְעָם, וְהָיִּ י אֶתְכֶם לִּ  וְלָקַחְתִּ

י  ברית ייעוד.  והברית השניה, ברית סיני, במתן תורה, אותה הוא מכנה   יתִּ י, וּשְמַרְתֶם, אֶת בְרִּ שְמְעוּ בְקֹלִּ ם שָמועַ תִּ "וְעַתָה, אִּ

ים, וְגוי קָדוש" ) י מַמְלֶכֶת כֹהֲנִּ הְיוּ לִּ י כָל הָאָרֶץ. וְאַתֶם תִּ י לִּ ים, כִּ כָל הָעַמִּ י סְגלָֻה מִּ יתֶם לִּ הְיִּ  ו(. מתן תורה.-שמות יט, הוִּ

הוא זה שמאחד אותנו כעם ויוצר את תודעת השיתוף והאחווה שיש בינינו. התחושה שכולנו יצאנו ממצרים, כולנו  הגורל  

גורשנו מספרד, כולנו היינו בשואה. הכאב על כל יהודי שנפגע. האכפתיות והעזרה שאנו מושיטים אחד לשני. כל זה נובע  

 משותפות הגורל. 

הוא קומה נוספת. חיים של בחירה. יש לנו ייעוד משותף כעם, להקים ממלכת כהנים וגוי קדוש, ולחיות חיי מוסר   הייעוד

 לפי התורה. 

מעניין, שבדרך כלל נוהגים לצטט את הרצל, כמבטא את ברית הגורל. הוא הקים את התנועה הציונית על מנת להציל את  

היהודים מפני האנטישמיות. אבל שימו לב מה הוא כותב במאמרו "תקוותנו": "לזאת קראתי פעם בשם אידיאל שאין לו  

ישראל. כי בציונות, כפי שאני  - ל, גם לאחר שנשיג את ארצנו, ארץסוף. ובאמת חושב אני, כי הציונות לא תחדל מהיות אידיא

ארץ בטוחה במשפט בעד עמנו האומלל, כי אם גם השאיפה להשתלמות  -מבין אותה, יש לא רק השאיפה לרכוש כברת

בקורות   מוסרית ורוחנית". וביומנו כתב: "שהרי אלוקים לא היה מקיים את עמנו זמן כה רב לולא היה שמור לנו ייעוד אחר

 (.14/6/1895המין האנושי." ) 

בימים אלו של מלחמה על קיומנו כמדינה, אנו רואים את גילויי האחווה, האהבה והעזרה ההדדית, שמקורה בברית הגורל.  

כולנו כואבים את האירועים הקשים שקרו בדרום, מתפללים יום יום על שחרור החטופים, לרפואת הפצועים ולהצלחת  

צים של משפחות הנופלים, האמונה בצדקת הדרך והרצון לכונן  לוחמנו. יחד עם זאת, הרוח של הלוחמים שלנו, השיח המע

 חברה מלוכדת יותר, יהודית יותר, מעידה על כך שיש לנו ייעוד כעם וכמדינת ישראל.  

 וכך כותבת המשוררת זלדה: 
 לא ארחף בחלל 

 משולחת רסן 
 פן יבלע ענן 

 את הפס הדקיק שבליבי 
 שמפריד בין טוב לרע. 

 אין לי קיום 
 בלי הברקים והקולות 

 ששמעתי בסיני.  

 שבת שלום! 
 

דף השבוע

mailto:daflavi@lavi.co.il
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 ק תמר שור - ט ת לע מע 

 

הצוות התחיל בעבודתו והשבוע סיירנו במבנה ענף המזון, קומת ענף הבגד ולביאה הישנה ובמבני   – צוות מקומות ציבוריים

חינוך. התחלנו למפות את החדרים הריקים, ואת השימושים העכשוויים הקיימים בכל חדר. בשבוע הקרוב נמשיך עם 

מוזמנים לפנות   –לות בקיבוץ בהמשך המבנים הנוספים. חברים או רכזי פעילויות שמתעתדים להחזיק חלל עבודה/ פעי

 תכנון, תמר שורק(.  –ענפי שירות, אור לוין   –ועדת שיכון, אביה ליפניק   –וליידע את אחד מחברי הצוות )עטרה גולד 

. שמענו מהם שלמרות  2024השבוע נפגשנו עם נציגי תוכנית צבר, לבחינת האפשרות לקלוט גרעין חדש בקיץ  –גרעין צבר 

המלחמה והמצב בארץ ולאור עליית האנטישמיות בעולם, אין ירידה בכמות הנרשמים לתוכנית ואפילו ניתן לזהות גידול  

. בחודשיים הקרובים יבחנו  2023עשר חיילים מגרעין   וארבעה 2021במספרים. אצלנו כיום, נשארו ארבעה חיילים מגרעין 

נציגי צבר שוב את המצב לאור סגירת ההרשמות לתוכנית. יש לציין שהם הזכירו שוב, בהערכה, את נכונות הקיבוץ לקלוט  

חות האחרון, בהתראה קצרה ואת הנכונות שלנו להמשיך ולשאת במשימה! תודה למיכאלה ידעי ולמשפ את הגרעין 

 המאמצות על ההשקעה המתמשכת.

הקרובה בקריאה ראשונה. מוזמנים לעיין    באספהותוכנית ההשקעות, תוצגנה   2024הצעת התקציב לשנת   – תקציב קהילה 

 , ניתן להפנות אלינו שאלות הכנה. האספהבחומר לפני 

עדיין יש אצלנו מעל עשרים   –מילואימניקים השתחררו המלחמה עדיין נמשכת ולמרות שחלק מה  -מלחמת חרבות ברזל 

 בשיחה, בעוגות ובעזרה.  את משפחותיהםבעלי משפחות שמגויסים, כבר ארבעה חודשים! מוזמנים להמשיך ולחזק  

לסייע לאנשי המילואים ולמשפחותיהם.  להוקיר ו , החליטה המדינה  המלחמה הקשה והנמשכת  עקב –מענקי מילואים 

לפני כחודשיים ובהחלטת ועדת חברים והנהלת הקהילה, הוחלט לאור הנסיבות המיוחדות והחריגות  מענק ראשון התקבל 

הוחלט , לאחרונה א(. מחוץ ללבי)של תקופה זו, להעביר את המענק באופן חד פעמי, לחברים שמשרתים במילואים 

נפשי, חופשה, סיוע למשפחה   , לצרכים שונים )טיפול שמועברים למשרתי המילואים נקי סיוע נוספיםעבממשלה על שורת מ 

. אנו אוספים כרגע את החומר על ההכנסות ממענקים אלה, ובהמשך, כשנדע יותר על מה וכמה מדובר, נתייחס גם וכו'(

 לכספים אלה. 

, תתקיימנה בחירות לרשויות המקומיות. יום זה יהיה יום שבתון במשק הישראלי וגם  27.2.2024בסוף החודש,  –תזכורת 

 אצלנו. נכון לעכשיו, במועצה שלנו תתקיימנה בחירות לראשות המועצה וחשוב שמי שיכול יצא להצביע. 

 שבת שלום, 
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 שבח ילון-אסיפה

 האסיפה הקודמת 

 התקבלו ההחלטות הבאות:    20:30שעה   30.01.2024כ' שבט, ביום שלישי בערב  באסיפה שהתקיימה

 . 2023התוכנית העסקית ותוכנית ההשקעות לשנת אושרו 

 ה האסיפה הקרוב

 (. מאיר רוזנברגיוה"ר ) 20:30שעה  06.02.2024כ"ז שבט, שלישי בערב ביום באסיפה הקרובה שתתקיים אי"ה 

 סדר היום: 

 החלטות קודמות.  .1

 )קריאה ראשונה( 2024הצגת תקציב הקהילה לשנת   .2

 הודעות.  .3

 שאילתות.  .4

 

  מה היה לנו:

להקשיב, להתפלל. הם פגשו את אמא של בר קופרשטיין  ביום שני נסעו ילדים ומבוגרים לכיכר החטופים במטרה להיות, 
הביקור היה מרגש ומשמעותי עבור כל  שחטוף בעזה. גלויה האם סיפרה על בר שלהם ועל התמודדות כמשפחה לאור המצב.  

  מי שנכח. בתפילה לבשורות טובות במהרה בימינו.

 השבוע:  

ביום רביעי חוזרים לפעילות בגינה הקהילתית שלנו בהובלת כרמל עמירם. נפריח את המקום, נשתול צמחים, נכין שמנים  
ניפגש ונהנה יחד.   -מעושרים )נא להביא צנצנות זכוכית(, נשזור עצי תבלין, נתחמם לאור המדורה, נכין תה ופיתות ובעיקר

   כולם מוזמנים.

תודה למי שכבר נענה לבקשה להתנדב לארגן אירועי תרבות. עדיין מחפשים אנשים המעוניינים להיות אחראים/בצוות של  
האירועים הבאים: סעודת פורים, 'טקס יום השואה', 'טקס יום הזיכרון': 'טקס מעבר ליום העצמאות', יום העצמאות וכל  

  יוזמה אחרת ,הרי זה מבורך. 

  תודה רבה מראש לכל המציעים עזרה.

 

 

 

 

 



 4 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 ההודאיילת וילמזל טוב 

 מרמור

   ת!להולדת הב

 ! מזל טוב !

 

 :  שמחים לעדכן במעבר דירה אצלנו בלביא

ותיקים המתחדשת הצטרפה משפחת לשכונת 

 ונחמיה והילדים . דיאמונט ספיר

 נאחל שיראו שמחות ונחת בביתם המחודש

 


